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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért van az, hogyha az új arisztokrácia építkezik, akkor ott trükkök, visszaélési
lehetőségek százaival találkozunk?" címmel a Házszabály 91 .§ (1) és (2) bekezdése alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez .
Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

„Politikusként is messze távol tartom magam mindenféle etikailag kifogásolható
tranzakciótól' - nyilvánvalóan ismert számára ez a mondat, hiszen ezt Ön nyilatkozta .

Az elmúlt hetekben több sajtóorgánum is foglalkozott azzal, hogy az Ön tulajdonában álló
Rumed 2000 Kft a főváros egyik legszebb helyén építi az Ön villáját . Természetesen abban
nincsen semmi meglepő, ha egy olyan dúsgazdag ember, mint Ön szép villába költözik.
Azzal kapcsolatban azonban már számos kérdés merül fel, ahogyan ez az Ön esetében
történik .

Korábban a Fittelina-ügy borzolta a kedélyeket, amikor is a Gyurcsány Ferenc lakóhelyéül is
szolgáló villában építettek uszodát úgy, hogy előbb céget alapítottak, majd hasznosítási
szerződést kötöttek, majd amortizáltak, leírtak, és így tovább, de Ön nyilván jól ismeri a
történetet .

Akkor azt hittük, egyedi esetről van szó, ma azonban már látjuk : így építkezik az új
arisztokrácia.

Ön sem saját magának építi a házát - mint ahogyan annak normális esetben történnie kellene
- hanem az Ön tulajdonában álló cég végzi a munkát, megnyitva ezzel az utat trükkök és
visszaélési lehetőségek százai előtt .

Miniszter úr, kérem válaszoljon az alábbi kérdésekre :

A Rumed hét éve vette meg a telket. . Négy év alatt be kellett volna építeni ;azt, de a készülő
épületre használatbavételi engedély a mai napig nincs. Mivel nem történt meg a beépítés,
kérdés, hogy megtörtént-e a 10%-os illeték késedelmi kamatokkal való befizetése, mely több
tíz millió forintot tehet ki?

Írásbeli kérdés

Továbbértékesítési céllal építi-e az Ön tulajdonában álló cég a majdan az Ön lakhelyéül
szolgáló villát?
Levonja-e az Ön cége a folyamatban lévő építkezéshez kapcsolódó beszerzéseknél az ÁFA-t?
Milyen adócsökkentő módon tartják a cég könyveiben az ingatlant?
Ha Ön beköltözik majd a villába, meg fogja azt vásárolni, vagy lízingbe fogja venni azt?



Várom Miniszter úr megtisztelő válaszát!

Budapest, 2007 . február 28.

h Péter
országgyűlési képviselő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség


	page 1
	page 2

